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ČESKO: Dochází k dalšímu rozvolnění. Otvírají se obchody a služby, a venku už nemusíme
nosit náhubky (dobrá, ty stejně nikdo normální už venku nenosil). Za týden by se mělo rozvolňovat
dále.

 

NEPROPADNĚME PROSÍM ILUZI, ŽE SE ROZVOLŇOVÁNÍM SNAD VRACÍME KE
SVOBODĚ. Věc je mnohem složitější. Přiznali jsme státu jakési právo kdykoliv nás zavřít doma,
zakázat nám podnikat, vydělávat a starat se o naše rodiny. Přiznali jsme mu právo násilím rozhánět
demonstrace a zavřít nás v katastru obce.

Samotný fakt, že stát postupně od těchto tzv. opatření ustupuje, z nás bohužel nedělá svobodné lidi.
Protože ten bianko šek na naši svobodu drží vláda stále ve svých rukou. My sami, MY
OBČANÉ JSME JIM TEN BIANKO ŠEK PODEPSALI. A ten bianko šek na naši svobodu je navíc
přenosný – na podzim ho Babiš a Hamáček odevzdají někomu jinému, a bude s ním disponovat
Bartoš nebo Fiala nebo jakýkoliv jiný nepřítel svobody.

Nestačí jen začít znovu žít, chodit do obchodů, dát si pivo na zahrádce, posílat děti zase do školy –
protože nad námi stále visí hrozba, že se to všechno bude zase opakovat. Na podzim, s
vyfabrikovanou třetí vlnou. Babiš, Hamáček Bartoš či Fiala si tu šanci nenechají ujít – dali jsme jim
právo zavřít nás do vězení, proč by tedy měli naši svobodu respektovat?

My musíme udělat něco jiného: zajistit, aby už nikdy k žádným plošným lockdownům
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nedošlo. Aby příští politické zastoupení chápalo, že svoboda a zdraví spolu souvisí. Že epidemie je
nutné řešit s respektem vůči svobodě, protože to je primární úkol vlády. Už nikdy žádné lockdowny,
nýbrž chytrá a přesně zacílená řešení – s tím jdeme do letošních voleb. Pouze tak se skutečně
vrátíme ke svobodě!

Pokud nám nyní Babiš a Hamáček poněkud uvolní obojek, nepropadněme stockholmskému
syndromu. Jsou to darebáci.
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